
Cumhuriyet 11.06.2007

 

mailto:oralcalislar@cumhuriyet.com.tr?subject=YoreNet e-MEDYA 11.06.2007-Gazete- 

Kadir Topbaş'a İkinci Mektup  

Bu, kısa süre aralıklarla İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Kadir Topbaş 'a ikinci mektubum. İlk mektupta Yalova 
vapur seferlerinin kaldırılmasının durdurulmasını talep etmiş ve Adalılarla, Yalovalıların bu konudaki dilekçelerini 
iletmiştim. Bir cevap alamadım.  

Bugünkü mektupsa körlerden geliyor. Belediyenin Emirgan Altı Nokta Körler Derneği'ne ait rehabilitasyon merkezine el 
koymaya karar verdiği anlaşıldı. Ben daha fazla bir şey söylemeden sözü körlere bırakıyorum:  

***  

"30 Mayıs 2007 tarihinde, Emirgan Altı Nokta Körler Rehabilitasyon Merkezi'ne, İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nce, 
merkezin bulunduğu arsanın 7 gün içerisinde boşaltılmasını talep eden ve boşaltılmadığı takdirde bu işin zabıta 
marifetiyle yapılacağını ifade eden bir tebligat yapıldı.  

Okuma çağını geçirmiş yetişkin körlerin rehabilitasyonu alanında Türkiye'de ilk ve mevcut 2 rehabilitasyon 
merkezinden biri olan Altı Nokta Körler Rehabilitasyon Merkezi'nde, 33 yıldır körlere bilgisayar, kişisel idare, yani 
bağımsız hareket edebilme eğitimi, masaj, kabartma yazı öğrenimi santral operatörlüğü gibi alanlarda eğitim veriliyor, 
çalışma yaşamına ve sosyal yaşama aktif katılımları sağlanıyor.  

Merkez şu günlerde tamamen körlerin istihdam edileceği, uluslararası alanda da hizmet verecek olan bir 'call center' 
çalışmasının teknik hazırlıklarının da sonuna yaklaşmış bulunuyor. Her fırsatta engellilerle ilgili çalışmalarıyla övünen 
AKP'li bir belediye, Altı Nokta Körler Vakfı ve SHÇEK arasında yapılan bir protokol uyarınca çalışmalarını sürdüren ve 
şimdiye kadar 2000 civarında görme engellinin yararlandığı merkezi, zabıta marifetiyle boşaltmakla tehdit ediyor.  

***  

1950 yılında Dr. Mithat Enç ve arkadaşları tarafından kurulan Altı Nokta Körler Derneği, 1958 yılında Bakanlar Kurulu 
kararıyla 'Kamu Yararına Çalışan Dernek' statüsüne kavuşuyor. Dernek, 1970 yılında körlerin istihdamı ve sosyal 
yaşama aktif katılımlarını sağlamak amacıyla bir rehabilitasyon merkezinin kurulması çalışmalarına başlıyor. Girişimler 
sonucunda İstanbul Belediyesi, Reşitpaşa/Emirgan'daki 10 dönüm civarında bir arsanın kullanım hakkını 30 yıllığına 
Altı Nokta Körler Derneği'ne veriyor.  

İstanbul Belediyesi ve derneğin öncülüğüyle, körlerin rehabilitasyonu alanında çalışmak üzere, bir vakfın kurulmasına 
karar veriliyor. İstanbul Belediyesi, vakfın kurucusu olarak vakıf senedine imza atıyor. Diğer kurucuları arasında, 
dönemin Belediye Başkanı Fahri Atabek, Vefa Poyraz, Suna Kıraç gibi isimlerin ve İstanbul Valiliği, Milliyet gazetesi, 
çeşitli Lion ve Rotary kulüpleri gibi kuruluşların bulunduğu Altı Nokta Körler Vakfı kuruluyor.  

Vakfın kurucuları arasında yer alan Milliyet gazetesi, rehabilitasyon merkezi inşası için gerekli olan fonun sağlanması 
için yurt çapında bir kampanya başlatıyor. Halkın yoğun katılımıyla toplanan parayla inşaat tamamlanıyor ve 1974'te 
Sağlık Bakanlığı ve vakıf arasında yapılan protokol uyarınca Altı Nokta Körler Rehabilitasyon Merkezi çalışmalarına 
başlıyor.  

***  

Bu protokol halen geçerliliğini koruyor ve Nimet Çubukçu' nun başında bulunduğu Devlet Bakanlığı vakıfla birlikte 
merkezi çalıştırıyor. 2000 yılına geldiğimizde, 30 yıllık süre doluyor. Derneğin ve vakfın, arsanın kullanma hakkıyla ilgili 
sürenin uzatılmasına yönelik çabaları sonuçsuz kalıyor. Buna rağmen, rehabilitasyon merkezi ve vakıf, bugüne dek 
çalışmalarına hız kesmeden devam ediyor.  

33 yıldır, birçok yetişkin görme engellinin gerekli bilgi ve becerileri kazanarak hayata tutunmalarını sağlayan 
rehabilitasyon hizmetinin, hiçbir gerekçeye kurban edilemeyeceğini düşünüyoruz. Ve mülkiyeti kamuya ait olan 
arsanın, kamu yararına kullanılması gerektiğini bir kez daha ifade ediyoruz.. 1970 yılıyla kıyaslandığında değeri 
olağanüstü artan arsanın getirdiği rant gözlerini kamaştırıyor, iştahlarını artırıyor. Bu hizmetin hiçbir suretle aksamasını 
ya da kesintiye uğramasını istemiyoruz. Altı Nokta Körler Vakfı'nın bu hizmetin başlatılmasında öncü olduğunu ve 
çalışmaların yürütülmesinde belirleyici ve önemli bir katkı sunduğunu biliyoruz. Bilgi ve düşüncelerimiz ışığında, söz 
konusu arsanın, körlere yönelik rehabilitasyon çalışmaları için kullanılması koşuluyla, bu alanda önemli bilgi ve 
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deneyim birikimine sahip olan Altı Nokta Körler Vakfı'na önümüzdeki 30 yıl için yeniden tahsisini talep ediyoruz."  

Umarım bu çağrıları Kadir Topbaş duyar...  

-- eHaberci --

 

-- Gizle -- 
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